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Geachte leden van de provinciale Staten Zuid-Holland,

Graag vraagt de vereniging Vrienden van het Bentwoud uw aandacht voor het volgende.

In het Provinciaal Inpassingsplan (PIP) N207 Zuid is van aanvang af ingetekend een Recreatie

Concentratiepunt (RCP) aan de westzijde van de N207 Zuid bij Boskoop (RCP-oost). 

Het is de bedoeling dat daar een dertigtal parkeerplaatsen worden gerealiseerd met een

kleinschalige horecagelegenheid. De vereniging Vrienden van het Bentwoud heest zich daar

altijd tegen verzet.

Wij vinden dit RCP overbodig want:

• Een RCP op die locatie neemt, naast de nieuwe weg, weer een hap uit het Bentwoud.

• Het voorgestelde RCP betekent een extra aansluiting op de turborotonde, dus

duurder en verkeersonveiliger.

• Er wordt, onder dekking van bomen en struiken, buiten zicht van bebouwing, weer

een sociaal-onveilige plek gecreëerd. Die ervaring is er al met de parkeerplaats

Bentwoud-west.



• Tot nu is geen ondernemer bereid om bij de parkeerplaats Bentwoud-west een

horecagelegenheid te vestigen. Dat zal ongetwijfeld ook het geval zijn bij het

geplande RCP Boskoop. Er zijn  immers 2 horecagelegenheden op loopafstand, te

weten de Rode Hoek (aan de rotonde Hoogeveenseweg / Noordeinde) en

bar/restaurant Sportcentrum Midden Boskoop aan de Sportlaan.

• Hovenier van der Spek (Hoogeveenseweg 51, ter hoogte van de rotonde

Hazerswoude) heeft vergevorderde plannen voor een recreatiepunt op zijn terrein

met toegang tot het Bentwoud, de “Bentpoort”. Dit is slechts op 3 minuten rijden van

het geplande RCP Oost. Hij is hierover in overleg met de Provincie en heeft de

volledige steun van de Vereniging Vrienden van het Bentwoud, het

Gebruikersplatform Bentwoud en de Gemeente Alphen aan den Rijn.

• Er is een goed, bestaand alternatief voor RCP-Oost namelijk het terrein van Karwei,

Aldi en sportvelden. Daar is volop parkeergelegenheid (ook op zaterdagen), er ligt al

een goede ontsluitingsweg namelijk de Sportlaan vanaf de Hoogeveenseweg (met

uitvoegstrook vanuit Boskoop), terwijl het fiets-/voetpad naar het Bentwoud zoals

voorzien in het project N207 Zuid notabene daar ter plekke begint!

Alles is dus al aanwezig voor een volwaardig RCP; het kost bijna niets en het gaat niet ten

koste van het Bentwoud, de sociale veiligheid en de verkeersveiligheid. Slecht de toegang tot

het Bentwoud dient hier duidelijk te worden aangegeven.

Naast de overbodigheid van het RCP-Oost is er nog een, voor ons zeer belangrijk, argument

bijgekomen om deze locatie niet te willen.

Provincie Zuid-Holland blijkt genegen ons tegemoet te komen aan een ander bezwaar dat wij

in het PIP hebben aangegeven. Als vereniging hebben wij altijd tegen de N207 Zuid geageerd

omdat wij de toegevoegde waarde niet zien en er betere alternatieven zijn voor de

verkeersproblemen in de regio. “Maar als die weg er dan toch moet komen willen wij die niet



horen zien en ruiken”, is onze reactie op het PIP. 

Wij zijn dankbaar dat er nu een voorstel ligt om een aarden wal aan te brengen tussen de

weg en het Bentwoud, maar er zit wat ons betrest toch nog letterlijk en figuurlijk een flink

hiaat in.

Omdat er een toegang moet komen vanaf de rotonde naar RCP-oost kan de aarden wal niet

doorgetrokken worden. Er ontstaat dan een forse opening en juist ter plekke van de grote

turborotonde, waardoor alsnog veel lichtvervuiling en lawaai het Bentwoud binnenkomt.

 



Inmiddels heeft de Gemeenteraad van Alphen / Rijn bij de behandeling van ‘het

ontwikkelperspectief Bentwoud’ ook aangegeven dat RCP-oost voor haar niet nodig is

(aangenomen raadsvoorstel van 4 april jongstleden). Deze gemeente zet in op de

ontwikkeling van 2 RCP’s, namelijk de Bentpoort en een RCP aan de westzijde van het

Bentwoud, met als voorkeur bij de toekomstige recreatieve verbinding naar het Rottegebied.

Op 22 februari jongstleden is  ‘het ontwikkelperspectief Bentwoud’ ook in de Gemeenteraad

van Waddinxveen uitgebreid aan de orde geweest. In een motie heeft de Raad aangegeven

te willen streven naar een RCP ‘Waddinxveense poort van het Bentwoud‘ tegenover het

Gouwebos nabij de geplande toegang (fiets-/voetpad) naar het Bentwoud. 

Dit voorstel ondersteunen wij graag want daarmee wordt het Bentwoud voor de

Waddinxveners beter bereikbaar en dus aantrekkelijker.

Wij wachten nog op een formele reactie van Waddinxveen, maar verwachten dat ook deze

gemeente met het schrappen van RCP-oost geen problemen zal hebben.

Naar onze menig is daarmee alle bestaansrecht voor RCP-Oost wel verdwenen.



De Vrienden van het Bentwoud verzoeken u en Staatsbosbeheer dan ook dringend af te zien

van RCP-Oost en de aarden wal te sluiten, wat zeer ten goede komt aan de ecologische en

recreatieve kwaliteit van het Bentwoud. 

Daarmee blijft de pijn van de N207 Zuid, maar wordt wel verzacht.

Met vriendelijke groet,

 

 

 

 

 

              

                                                

 

• Eenzelfde verzoek is gedaan aan Staatsbosbeheer

• Eenzelfde verzoek is gedaan aan het Bestuurlijk Overleg Bentwoud

• Een afschrist van deze brief is verzonden naar de Projectgroep N207 Zuid 


